

《单词百科:favorably是什么意思?favorably怎么发音?favorably的解释和用法》

英语单词favorably是什么意思?favorably怎么读?favorably怎么发音?简答网为您整理了favorably的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



favorably怎么读

favorably的读音: ['feɪvərəblɪ]

favorably的意思

1、adv.顺利地, 好意地, 亲切地;

favorably的近义词

1、**advantageously** adv.有利地, 方便地;

2、**auspiciously** adv.吉利; 繁荣昌盛; 前途顺利; 吉祥;

- 3、**beneficially** adv.获利地, 受益地;
- 4、**constructively** adv.建设性地;
- 5、**encouragingly** adv.鼓励地, 勉励人地;

favorably的反义词

- 1、**unfavorably** adv.不利地;不适宜地;反对地;令人不快地;

favorably的双语例句

- 1、Blue chips generally pay dividends and are favorably regarded by investors.

绩优股一般来说会分股利,受到投资者的欢迎.

- 2、Our great motherland is favorably endowed climately.

我们祖国的气候(真是)得天独厚.

- 3、The situation contrasted favorably to that of a year earlier.

状况确比一年以前有利了.

- 4、The queens in history compare favorably with the kings (Elizabeth Cady Stanton)

历史上的皇后同国王比起来更讨人喜欢 (伊丽莎白卡迪斯坦顿)

- 5、In fact, our end-users are favorably impressed with your exhibits.

事实上, 我们的用户已对贵方展品产生良好的印象.

- 6、Should you think favorably application, kindly grant me an interview.

如本人应征优先考虑,恳准予面试.

- 7、Only a few years ago, rural-urban migration was viewed favorably in the economic development literature.

几年前, 人口从农村向城市的迁移在发展经济学文献中被认为是令人振奋的现象.

- 8、It has been received favorably in many markets abroad.

海外市场很欢迎这个产品.

9、 But, Mr Smith, our price itself shows very favorably already.

史密斯先生, 我们的报价已经是很优惠的了.

10、 Should you think favorably application, I would like to have an interview.

如本人应征优先考虑, 恳惠予面试机.

11、 We're favorably impressed by your proposal a sole distributor.

对贵方提议由我方担任独家经销商一事, 咱们颇感兴趣.

12、 I think they want kids to be favorably disposed to this company and see them in a more positive light.

我觉得他们是想让孩子们认可这种陪伴, 并且对他们能够正眼相看。

13、 Meanwhile, their male colleagues are much more favorably treated in similar situations.

而雷同形势下, 男同事得到的看待显然要亲热得多.

14、 Should you think favorably of my application , kindly grant me an interview.

如贵公司有意面试, 本人一定遵照所指定的时日、 前往拜访.

15、 The high efficiency reflected favorably on your ability as a leader.

高效率有利地反映了你作为领导的才能.

以上是简答网为您整理的favorably怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于favorably

的用法、favorably的释义、fa

vorably的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/favorably>